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OR-RM.0012.4.37.2021 

 

Protokół Nr 8/21 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 września 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:15 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek, Piotr MItera, Małgorzata Szymczak. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja na terenie Parku Grabina pod kątem zapewnienia bezpieczeństwa oraz 

walorów jakie można wykorzystać dla rozwoju Gminy Koronowo.  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 

2. Wizytacja na terenie Parku Grabina pod kątem zapewnienia bezpieczeństwa 

oraz walorów jakie można wykorzystać dla rozwoju Gminy Koronowo.  

 

O godzinie 8.20 członkowie komisji udali się na wizytację Parku Grabina pod kątem 

zapewnienia bezpieczeństwa oraz walorów jakie można wykorzystać dla rozwoju Gminy 

Koronowo.  

O godzinie 09.10 członkowie komisji wrócili z wizytacji.  
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Obecnych 7 członków komisji. Nieobecny Patryk Bociek, Wojciech Orliński. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani 

Agata Szulc poinformowała zebranych, że do budżetu gminy wprowadzono środki na 

projekt wytyczenia ścieżki edukacyjnej w Grabinie. 

Członkowie komisji poruszyli temat wykonania oraz zamieszczenia w Grabinie tablic 

informacyjnych, że jest to teren osuwiskowy.  

Pani kierownik poinformowała także, iż wszystkie instalacje do sportów ekstremalnych typu 

tzw. hopki, które znajdowały się w Grabinie zostały przez pracowników urzędu 

zdemontowane. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper poruszył również temat tzw. Gaju 

Wyczółkowskiego w Nowym Jasińcu. Rośnie tam bardzo stary i zniszczony dąb. Prośba, 

aby wystosować pismo do nadleśnictwa w sprawie umożliwienia dojazdu i dojścia do tych 

drzew.  

Na posiedzenie komisji przybył kapelmistrz orkiestry jak i instruktor. Pan kapelmistrz 

poinformował zebranych, że w drugim tygodniu września w szkołach podstawowych na 

terenie gminy odbyły się działania rekrutacyjne. Odwiedzono klasy IV – VIII szkół. Do tej 

pory zgłosiło się ponad dwadzieścia dzieci, które systematycznie dwa razy w tygodniu 

uczestniczą w zajęciach. Poza tym wracają także starzy członkowie orkiestry. Poza 

rekrutacją dokonano również analizy kadry instruktorskiej oraz instrumentów. Jest potrzeba 

zatrudnienia nowego instruktora, który zająłby się instrumentami blaszanymi. Kapelmistrz 

poinformował, że instruktor jest dla niego niezbędnym pomocnikiem Jeśli chodzi o bazę 

instrumentów, to wiele z nich wymaga gruntownych napraw. W chwili obecnej nie ma 

możliwości wypożyczenia dzieciom instrumentów do domu. Na jednym instrumencie musi 

w kolejności ćwiczyć kilkoro dzieci. Bo instrumenty albo są zepsute, albo ich nie ma. Nie ma 

także podstawowych rzeczy do grania. Pan kapelmistrz skierował pismo do dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w sprawie stworzenia odpowiedniej bazy 

instrumentów. Potrzeba około 16.000,00 zł na stroiki, ustniki, akcesoria i naprawę 

instrumentów. Jest to potrzeba od zaraz, aby można było wypożyczyć dzieciom instrumenty 

do domu. Do końca bieżącego roku jest potrzeba zakupienia trąbki  i saksofonu. Jest to 

kwota koło 6.000,00 zł. Łącznie do końca roku potrzebne są środki w kwocie około 22 – 25 

tysięcy złotych. Na rok przyszły około 32-35 tysięcy złotych na zakup kolejnych 

instrumentów, aby można było zapewnić proces dydaktyczny dla wszystkich członków 

orkiestry.  Aby proces edukacyjny się powiódł potrzebne są coroczne wyjazdy wakacyjne 
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dla członków orkiestry. Wówczas dzieci mogą codziennie ćwiczyć. Aby orkiestra miała 

motywację musi brać udział w konkursach i festiwalach. Kapelmistrz poinformował, że w 

okresie świątecznym chciałby pokazać pierwsze efekty ćwiczeń.  

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper podziękował Panu kapelmistrzowi za przybycie na 

posiedzenie komisji.  

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekt 

uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody, w obrębie ustanowionego pomnikiem przyrody drzewa gatunku dąb 

szypułkowy. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani  

Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Toczyła się dyskusja na temat finansowania oświaty w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie komisji opuściła radna Sławomira Polewana. Obecnych 6 członków 

komisji. 
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2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

Posiedzenie komisji opuścił  członek komisji Pani Sławomira Polewana. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wróciła radna pani Illona Pubanc. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z toru rowerowego typu „PUMPTRACK”. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1120/15, położonej w miejscowości 

Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1849, położonej w miejscowości 

Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Witoldowo Drugie (część wsi Witoldowo). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Cygański Koniec (część wsi Nowy Jasiniec). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Pod Witoldowo (część wsi Gogolinek). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 

nazwy miejscowości: Różana (osada leśna). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego zmieniająca uchwałę w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Pracownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Emilia Zielińska 

przedstawiły projekt uchwały.. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4.Sprawy bieżące komisji. 

Radna Mirosława Holka zadała pytanie: Czy jako gmina przystąpimy do karty uczniowskiej 

(tzw. tańsze bilety)? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski poinformował, że trwają rozmowy 

z miastem Bydgoszcz w tym temacie. Roczny koszt dla gminy Koronowo, to będzie około 

90.000,00 zł. Oszacowano także ilość dzieci, które uczą się w Bydgoszczy a mieszkają 

w naszej gminie. 

Radna Mirosława Holka podziękowała za to, że naprawiono chodnik we Wtelnie oraz 

poszerzono pobocze.  

Przewodniczący komisji Artur Koper poinformował, że z dalszą naprawa będą problemy, 

ponieważ trzeba będzie położyć cały chodnik. Gdyż nie ma tam obecnie dobrej podbudowy. 

Wszystko się zapada. Jest tam sam piasek.  

Radna Małgorzata Szymczak zapytała ile osób w gminie jest zaszczepionych i w jaki sposób 

zachęcani są mieszkańcy do szczepień przeciw COVID-19? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski poinformował, że są informacje na temat 

możliwości szczepienia. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Koronowie 

obecnie od zaraz dysponuje szczepionkami. Był również mobilny punkt szczepień  na 

dożynkach gminnych. 

Radna Małgorzata Szymczak zapytała również czy odbędą się imprezy, które odbywały się 

corocznie, np. Syngenta, Bieg Braci Mikrut? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski poinformował, iż przygotowanie tego typu 

imprez wymaga czasu. Organizacja zaczyna się już w marcu, kwietniu. W tym okresie 

natomiast sytuacja epidemiczna była na tyle poważna, że zdecydowano, że nie odbędą się te 

imprezy w tym roku. Jeżeli będzie taka możliwość to zostaną one zorganizowane w roku 

następnym.  

Radna Sławomira Polewana zapytała, czy Miejsko-Gminny Zespół Edukacji i szkoły 

występowały z zadaniami do budżetu na rok 2022? 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji odpowiedział, że mają czas do 30 września br. 

Radna Sławomira Polewana odczytał odpowiedź Burmistrza Koronowa na wniosek z sesji w 

sprawie remontu budynku Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski poinformował, iż odbyły się rozmowy z 

dyrektorem szkoły  aby przedstawił zakres prac do wykonania i zakres finansowy.  
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5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia  

o godz. 12.45 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                       /-/  Artur Koper 


